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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/162a0115b3bb/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10390189?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 



Westland Verstandig wil realisering 2e Berkenflat versnellen
Niet het College -zoals CDA en D66 ten onrechte willen doen geloven- maar Arcade en de
Stichting Het Oude Land hebben meer tijd nodig voor het opstellen van hun definitieve plannen
voor de komst van een 2e Berkenflat in ’s-Gravenzande. Westland Verstandig benadrukt nog
maar een keer dat haast geboden is. Echter de initiatiefnemers willen terecht hun definitieve
plannen eerst goed bekijken. Eerder werd door hen aangegeven dat na de zomervakantie die
plannen er snel zouden komen, maar blijkbaar hebben ze meer tijd nodig. Na inlevering van die
plannen kan de gemeente deze bezien.
Door, zoals CDA en D66 doen in het AD van vorige week, te suggereren dat de vertraging door
het College en wethouder Van der Stee komt, is feitelijk onjuist. Daarmee proberen ze blijkbaar
alleen maar voor de bühne (komende verkiezingen?) een verkeerde voorstelling van zaken te
geven. Bewust, want het memo vanuit het College was volstrekt duidelijk en het daarin gestelde
wordt ook door Arcade en de Stichting bevestigd. Zij beiden zijn eerst nog aan zet!
Westland Verstandig ziet gaarne dat de plannen snel zullen komen, zodat daarna snel kan
worden doorgepakt en het plan -in en na overleg met de buurtbewoners- kan worden
gerealiseerd. De gemeente zal daarbij alle mogelijke ondersteuning moeten geven, want het plan
is uniek en er is een dringende behoefte aan zelfstandig wonen met zorg op maat in een in alle
opzichten goede leefomgeving.

 



Melden van overlast door jongeren op diverse plekken in Westland heeft wel
degelijk zin en is bij de verdere aanpak belangrijk
De fractie van Westland Verstandig wordt bijna wekelijks benaderd door inwoners die veel
overlast ervaren van rondhangende jongeren. Die jongeren vallen mensen lastig, schelden hen
uit, intimideren, maken veel herrie en brengen ook vaak vernielingen aan.
Als ons een dergelijke situatie wordt gemeld geven we dat direct door aan onze burgemeester
die over de veiligheid gaat en contact heeft met politie, jongerenwerk, Vitis, buurtpreventie en ook
als het de spuigaten uitloopt concrete maatregelen kan nemen. Voor al deze acties is het nodig
dat er voldoende meldingen binnenkomen van inwoners.
De praktijk leert helaas dat bij opgevoerde controles door de politie de zich misdragende
jongeren verplaatsen naar ander plekken en daar weer van de start af kan worden begonnen.
Alleen bij voldoende meldingen bij de gemeente en de politie zal effectief en snel kunnen worden
opgetreden. Daar kan men van alles van vinden, maar dat is helaas de praktijk.
Ervaart u overlast, meld dat dan en zorg dat buurbewoners met dezelfde klachten dat ook doen.
Het aantal meldingen telt voor de urgentie bij de aanpak.
Melden van dit soort zaken bij de gemeente moet gebeuren op 140174 of via een mail- of
app-melding op de site van de gemeente en bij de politie op 0900-8844 of via een mail-
melding op de site van de politie.

Kaasschaaf en stofkam nodig om begroting 2024 van ca. € 380 miljoen van
Westland sluitend te krijgen. Wel met behoud van voorzieningen en de kwaliteit
daarvan. Ook financiële ruimte voor nieuwe zaken
Westland Verstandig is gematigd tevreden met de aan de Raad voorgelegde begroting en
plannen voor 2024. Zoals bij alle gemeenten in Nederland het geval is door vreemd landelijk
beleid van het afgetreden Kabinet, is het lastig om de begroting op orde te krijgen. Voor Westland
Verstandig is daarbij uitgangspunt dat de lasten van onze inwoners niet omhoog mogen gaan,
anders dan met de CPI-index, de kwaliteit van de voorzieningen goed moet blijven, Westlanders
die het financieel lastig hebben of kwetsbaar zijn ondersteund worden en dat er toch ook ruimte
is voor nieuwe zaken. Om de begroting sluitend te krijgen en vorenstaande zaken te kunnen
uitvoeren is wel nodig dat de uitgaven dalen. Eerder stelde Westland Verstandig voor om op alle
uitgaven die de gemeente doet aan onder meer bedrijfsvoering, externen, maar ook op subsidies
of exploitatiebijdragen, 2% te korten en dat levert dan € 4.3 miljoen op in 2024 en alle jaren
daarna. Die 2% kan niet over alle uitgaven van € 380 miljoen plaatsvinden omdat een aantal
uitgaven vaststaan en niet beïnvloed kunnen worden.
Westland Verstandig is tegen het bezuinigen op het sociaal domein of andere terreinen die onze



inwoners direct zouden raken. Die benadering vinden we gelukkig terug in de voorliggende
begroting. Dat betekent vaak dat effectiever gewerkt moet worden. Daarnaast is de stofkam
toegepast en werd een zgn. nieuw-voor-oud-operatie uitgevoerd. Ook die wens sprak Westland
Verstandig eerder uit. Dat levert ca. € 4 miljoen op. Deze twee operaties betekenen dat gelden
voor zaken die al te lang op de plank liggen en niet meer nuttig en nodig zijn zullen worden
ingezet voor de lopende of nieuwe zaken die wel belangrijk zijn voor onze inwoners.
Ook is door deze benadering financiële ruimte voor nieuwe zaken of zaken die nu eindelijk eens
van de grond moeten komen. Doordat de begroting sluitend is, hebben we meer mogelijkheden
om gedurende het jaar 2024 plotsklaps opkomende kansen en wensen uit te voeren.
In de begroting krijgt onder meer voetbalvereniging Verburch nieuwe velden, komt eindelijk de
echt nodige Westlands ombudsman/-vrouw, komen er meer BOA’s, komen er 500 woningen voor
Westlandse starters en wooncomplexen met zorg, wordt aan de dienstverlening door de
gemeente een extra impuls gegeven, komt er meer en beter groen, komen in alle dorpen
wijkmanagers en worden wegen veiliger gemaakt. De WMO-voorzieningen blijven intact inclusief
de extra tijd voor een bakkie daar waar dat nodig is. Het openbaar vervoer en EBS worden
beetgepakt en daar waar het niet op orde is -omrijroute Monster, niet of te laat rijdende bussen-
komt een oplossing. De vaak slechte wegenstructuur in delen van het Westland wordt aangepakt.
Overlast door jongeren zal nog beter en efficiënter worden aangepakt. Er komt meer geld voor
kunst, cultuur en erfgoed. Dat laatste maakt Westland mooi en herkenbaar.
Tenslotte wordt ook de Flora Campus-ontwikkeling genoemd. Westland Verstandig vindt dit een
goede ontwikkeling voor Westland. Wel vinden we dat de gemeente erg voorzichtig moet zijn met
het aangaan van forse financiële verplichtingen zonder dat succes verzekerd is. De Flora
Campus mag absoluut niet “de molensteen om de nek” van de gemeente worden. We bedoelen
dan dat als het financieel misgaat, dit op den duur ten koste zal gaan van de bestaande
voorzieningen voor onze inwoners en dat vindt Westland Verstandig onacceptabel.
De Raad zal op 8 november vanaf 13.00 uur over deze begroting gaan beraadslagen. Westland
Verstandig heeft nog wel een aantal ambities voor 2024 die niet in de begroting te lezen zijn.
Daarvoor zullen we voorstellen doen en deze aan de Raad en het College voorleggen.

Meerdere honderden klachten over slecht verzorgd openbaar vervoer door
EBS van en naar Westland
Gedupeerde reizigers door zonder vooraankondiging niet rijden volgens rooster, dat doet zich
voor naar alle bestemmingen, het voor “Jan Joker” wachten op de bus en meerdere diensten
achter elkaar die uitvallen. Het op het rooster vermelden dat bussen wel rijden maar niet doen en
het op het rooster vermelden dat bussen wel op tijd rijden maar niet doen. Dit zijn slechts enkele
voorbeelden. Zelfs zoveel ritten vallen uit dat EBS het ook niet meer kan of wil aangeven in de
app 9292OV omdat het “teveel is voor het systeem om te verwerken”. Gevolg: stress te laat



komen op school, werk of ziekenhuis etc.
Opvallend is dat heel veel reizigers erover klagen dat EBS ook niet telefonisch bereikbaar is voor
informatie. Op klachten en mails wordt in het geheel niet gereageerd.
 
De conclusie moet zijn dat dit niet langer mag doorgaan op deze wijze en EBS ofwel per direct
beter zal gaan presteren ofwel EBS vervangen wordt. Voorheen had de streekvervoerder
Connexxion deze problemen niet. Sinds EBS het streekvervoer verzorgt zijn er al diverse
problemen ontstaan en nu dit weer.
Directe actie vanuit de gemeente en de Metropoolregio richting EBS is noodzakelijk. Zeker nu
openbaar vervoer belangrijker geworden is dan ooit. Het gebruikmaken van openbaar vervoer
gestimuleerd wordt. Voor onze jeugd een betrouwbaar en snel openbaar vervoer essentieel is.
Westland Verstandig zal de meldingen of samenvattingen daarvan aan wethouder Varekamp
aanbieden. Voorts zal Westland Verstandig bij de Begrotingsraad een motie indienen om het
gemeentebestuur tot actie te dwingen. 
 

Motie Slecht verzorgd openbaar vervoer door EBS

https://mcusercontent.com/c07af3e4ecb3dcc8ca0b2ca83/files/2d2c6b48-5969-6ea1-c368-65e5e5ba62d6/motie_11_10_23_Ondeugdelijk_openbaar_vervoer_door_EBS.pdf


Nader verklaard: Dilemma bij gedwongen huisvesting statushouders in
Westland. We willen het anders, maar helaas is dat niet mogelijk!
Wekelijks krijgen we als Westland Verstandig meerdere vragen over de huisvesting van
statushouders in een deel van onze Westlandse sociale huurwoningen. Onze inwoners begrijpen
terecht niet en kunnen daar ook geen begrip voor hebben, dat statushouders wel een woning
krijgen terwijl de Westlanders niet aan de bak komen, vaak al jaren op een wachtlijst staan en
ook zeer dringend een woning nodig hebben. Ook voor Westland Verstandig geldt dat we zo min
mogelijk statushouders in onze reguliere sociale huurwoningen willen huisvesten. Maar helaas is



de praktijk lastiger dan deze mening uit te voeren.
 
De cijfers:
Vanaf 1 januari 2018 tot nu zijn er 816 verplicht te plaatsen statushouders in Westland gehuisvest
in 266 sociale huurwoningen.
 
Wat is er gaande?
Een statushouder is een asielzoeker waaraan een verblijfsvergunning is verstrekt door het Rijk.
Westland huisvest geen asielzoekers. Volgens landelijke regels zijn de gemeenten verplicht de
statushouders een woning te geven. De statushouders worden door het COA over Nederland
verdeeld. Aan iedere gemeente worden jaarlijks oplopende aantallen statushouders toegewezen
en de gemeenten zijn verplicht die mensen een dak boven het hoofd te geven. Hoe gemeenten
dat doen, mogen ze zelf bepalen. Een praktisch probleem is dat statushouders vaak
alleenstaande mannen zijn die gehuisvest moeten worden. De gemeente Westland moet dit jaar
honderden statushouders huisvesten en dat zijn er helaas veel meer dan vorige jaren. Dat laatste
komt omdat in Nederland steeds meer asielzoekers binnenkomen.
 
De gemeente Westland heeft voor de huisvesting van statushouders het Carlton Hotel
aangekocht. Daar woonden al sedert de start van de Oekraïne-oorlog oorlogsvluchtelingen. De
gemeente huurde het hele hotel. Het Rijk betaalde alle opvangkosten voor de Oekraïners. Die
bewoning eindigde en het hotel kwam te koop.
 
Mede omdat het hotel dreigde verkocht te worden aan COA voor de opvang van asielzoekers
heeft de gemeente Westland het gekocht voor de huisvesting van verplicht te huisvesten
statushouders. Koop bleek voorts goedkoper dan huren. Daarmee werd de directe druk op onze
sociale huurwoningen voor enige tijd weggenomen. Dat is thans de situatie. In het hotel huizen
120 statushouders, 20 Oekraïners en 10 Westlandse spoedzoekers die dringend een dak boven
het hoofd nodig hebben.
 
De in het hotel gehuisveste statushouders dienen na ca 6 maanden -want het Rijk betaalt de
gemeente maar 6 maanden voor de huisvesting- te verhuizen naar een pension, woning of
kunnen ook zelf kiezen te verhuizen naar een andere gemeente. De statushouders krijgen na 6
maanden een bijstandsuitkering waarvan ze de huur moeten betalen.
 
Westland Verstandig wil de uit het hotel komende statushouders huisvesten in verplaatsbare
flexwoningen, maar de realisering daarvan stagneert in Westland, zoals bekend. De juiste
plekken in Westland om deze tijdelijke woningen neer te zetten zijn nog steeds niet gevonden.
Westland zoekt verder.
 
De oppositiepartij LPF heeft forse kritiek op deze gang van zaken en vindt dat Westland geen
statushouders meer moeten huisvesten. Dat zijn natuurlijk mooie woorden, maar helaas ook
alleen maar loze woorden en ook niet uitvoerbaar. Als de gemeente niet huisvest, dan wordt dat
overgenomen door de Provincie die dan woningen gaat claimen en toewijzen en de rekening
naar Westland stuurt.
 
Overigens ook in de vorige collegeperiode met LPF, CDA, CU-SGP en VVD aan het roer kregen
steeds alle verplicht te huisvesten statushouders een woning. Soms duurde het wat langer, maar
uiteindelijk werden alle verplicht te huisvesten statushouders geplaatst. Dus niet anders dan nu
gebeurt. Weliswaar werd door de vorige coalitie beloofd dat met de hogere overheden



onderhandeld zou gaan worden om minder statushouders richting Westland te sturen, maar dat
was alleen maar bühnetaal. Er werd niet onderhandeld en de aan Westland toegewezen
aantallen werden uiteraard niet minder. Met Rijk en Provincie valt over aantallen niet te
onderhandelen. Dat was en is bekend, ook bij LPF.
 
Westland Verstandig heeft wel steeds er op gehamerd dat statushouders verspreid over onze
dorpen moeten worden gehuisvest. Ook dat opvang zoveel als mogelijk in pensions zou moeten
plaatsvinden zodat reguliere sociale huurwoningen aan onze eigen Westlandse inwoners worden
gegeven die al lang wachten. Dat laatste lukt wel nu, maar nog steeds niet genoeg.
 
Onze Westlandse wooncorporaties mogen zelf bepalen aan wie ze woningen toewijzen, daarbij
wel uitgaand van het regionale beleid van Woonnet. Willen we dat anders, dan zal Woonnet
ofwel verlaten moeten worden door Westland ofwel zullen andere regels daarvoor moeten gaan
gelden. Westland Verstandig is voorstander van beide veranderingen omdat met huidige
toewijzingsbeleid de wachtlijsten alleen maar langer worden in plaats van korter. Ook wil
Westland Verstandig toe naar een gemeentelijk woningbedrijf zodat de gemeente veel directer
kan handelen, zelf aan knoppen kan draaien en niet afhankelijk is van de corporaties en zelf de
woningen gaat beheren.
 
Daarnaast zal op een groot perceel in Westland eindelijk gestart moeten worden met de bouw
van verplaatsbare woningen voor starters en senioren die niet in staat zijn hogere huurbedragen
te voldoen. Dat zijn andere plannen dan flexwoningen voor statushouders. Daar zullen we aparte
locaties voor moeten vinden, het liefst in bestaande gebouwen. Daaraan wordt nu gewerkt.
 
Westland Verstandig begrijpt het onbehagen bij onze inwoners over de “bevoorrechte positie” van
statushouders op de woningmarkt en wellicht ook op andere terreinen, maar helaas kan
Westland het niet anders regelen. Wil dat anders zijn, dan zal het Rijk de spelregels moeten
veranderen en in ieder geval minder asielzoekers moeten toelaten. Dat laatste is een probleem
en daar struikelde het voormalige Kabinet over.
 
Het vorenstaande neemt niet weg dat Westland Verstandig blijft strijden voor meer sociale huur-
en koophuizen voor onze eigen inwoners. Want dat zo lang gewacht moet worden op een woning
is natuurlijk niet acceptabel en moet snel anders.
 
Echter over de verplichte huisvesting van statushouders in Westland en de noodzaak van
aankoop door de gemeente van het Carlton Hotel moet wel het correcte verhaal verteld worden.
Vandaar deze uitleg. Niet fijn om te horen, maar wel -helaas- de realiteit.



Artikel 42-vragen aan College

4 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake andere wijze van afwikkelen meldingen bij de gemeente Westland
 
Vraag 146 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij de fractie van Westland Verstandig komen steeds meer klachten binnen van inwoners die
keurig bepaalde zaken melden bij het meldpunt van de gemeente, maar daar geen afdoende
vervolg op zien gebeuren. Vaak komt geen bericht of een nietszeggend bericht dat de klacht is
afgewikkeld, terwijl ter plekke niets werd uitgevoerd.
 
Eerder stelde Westland Verstandig deze kwestie al aan de orde maar er is totaal geen
verbetering zichtbaar. Ongetwijfeld zal een melding ook wel eens goed worden opgepakt, maar
de vorenstaande afwikkeling komt te vaak voor. Dit levert bij melders een erg ontevreden reactie
op en de zin om meldingen te doen wordt weggenomen. Blijkbaar hebben we als gemeente een
automatisch systeem wat niet of niet afdoende werkt. Dat is jammer en moet beter.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College het met onze fractie eens dat teveel meldingen van onze inwoners niet goed
worden opgevolgd?

2. Is het College bereid om het hele meldingssysteem kritisch te bezien en te komen met
verbetervoorstellen om de effectiviteit te vergroten en een beter vervolg te geven richting
de melders?



 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

10 oktober 2023
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake situatie rondom de Burgemeester Kampschöerstraat in Monster, Molenweg in
Honselersdijk, Molenstraat in Monster, Dorpskade in Wateringen en Jan Barendselaan in Poeldijk
 
Vraag 147 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Nog steeds ontvangt onze fractie klachten over de geluidshinder ten gevolge van het verkeer op
vorenstaande wegen. De gemeente blijkt zich ervan af te maken door aan te geven dat het 30
km-wegen zijn en dus –kort gezegd- de normen geluidshinder niet gelden. Dat is echter niet het
geval omdat bij een bepaalde overstijging van vervoersbewegingen die normen wel gelden.
Voorts zouden er een verkeerscirculatieplannen gaan komen, maar ook die blijven weg.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Waarom worden geen maatregelen genomen bij vorenstaande wegen voor de
geluidsoverlast die er wel is en die ook in deze van belang is vanwege het grote aanbod
van verkeer wat op die wegen is, zodat het zijn van 30 km-weg niet alleen de oplossing
kan zijn?

2. Er zijn recent verkeerstellingen op vorenstaande wegen geweest. Kunnen die aan de Raad
worden bericht?

3. Wanneer worden verkeerscirculatieplannen gemaakt voor de betreffende wegen en de
omgeving waar de betreffende wegen in liggen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

12 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake tiny houses
 
Vraag 148 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 



In de collegebesluitenlijst van 12 oktober 2023 stonden de tiny houses. Er staan nu blijkbaar twee
tiny houses aan de Monnikenlaan en er moeten daar nog twee komen.
 
Nu is het probleem dat de twee bestaande tiny houses maar niet aangesloten kunnen worden op
de riolering. Dit betekent dat zij in de problemen komen omdat zonder riolering ook de tiny
houses nauwelijks goed bewoond kunnen worden. Diverse meldingen worden niet opgevolgd en
de bewoners van de huidige twee tiny houses zijn ten einde raad.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Het heeft jarenlang geduurd voordat de tiny houses er konden komen omdat het perceel
bouwrijp gemaakt moest worden. Waarom is de riolering niet aangelegd en waarom wordt
dat niet alsnog per ommegaande verzorgd?

2. Had dit niet bijtijds bekeken kunnen worden, zodat ook deze vraag niet nodig zou zijn
geweest?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

16 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake tijdelijke stalling caravans in kassen en bedrijfsruimten
 
Vraag 149 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Al eerder heeft de fractie van Westland Verstandig uw College verzocht te bezien of leegstaande
en/of onrendabele kascomplexen voor een periode van 10 jaar gebruikt kunnen worden voor
caravanstalling of moestuincomplexen. Uw College was daarover negatief.
 
Nu zien we dat 1 van de 2 caravanstallingen in Westland de deur gaat sluiten waardoor het
stallingsprobleem in Westland al weer groter wordt.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Is het College bereid - gezien de grote behoefte - om tijdelijk medewerking te verlenen aan
het stallen van caravans in verouderde kassen als dat ruimtelijk past en reconstructie niet
in de weg staat?

2. In Westland staan ook veel voormalige bedrijfsruimten leeg. Zou daar geen mogelijkheid
gecreëerd kunnen worden voor tijdelijk gebruik als caravanstalling?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



 
 

18 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake andermaal het gebruik van parkeren aan de Haagweg rondom het Schelpenpad
 
Vraag 150 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt wederom benaderd door een aantal inwoners van Monster die een aantal
meldingen gemaakt hebben over de gevaarlijke situatie die op de Haagweg er is door het
parkeren van auto’s in de berm. Een aantal jaren geleden zijn daar een aantal parkeerplekken
gerealiseerd, maar die voldoen niet meer omdat buiten die plekken geparkeerd wordt aan beide
kanten van de weg.
 
Tijdens de Coronaperiode is ingegrepen middels afzettingen en parkeerverbodsborden. Sedert
het einde van Corona wordt echter de huidige overlastgevende en gevaarlijke situatie gedoogd.
 
Het gevaar ontstaat omdat de auto’s te dicht tegen het fietspad aan staan en bij het uit- en
instappen gevaren opleveren voor auto- en fietsverkeer. Het zicht wordt voorts door de
geparkeerde auto’s ernstig belemmerd, zowel op de weg als op overstekende fietsers en
wandelaars. Dit geeft de omwonenden veel overlast.
 
Naar aanleiding van meldingen geeft de gemeente aan dat er geen sprake is van een
verkeersonveilige en gevaarlijke situatie en er zou niet gehandhaafd mogen worden op basis van
de APV. De bewoners vinden dat een dergelijke verkeersonveilige situatie en overlast voldoende
reden is om in te grijpen middels een parkeerverbod zoals dat ook ter plekke heeft gegolden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Welke maatregelen wil het College concreet nemen om aan de gevaarlijke en
verkeersonveilige situatie aan de Haagweg ter hoogte van het Schelpenpad een einde te
maken?

2. Is het College het niet met de bewoners eens dat hier sprake is van een onwenselijke en
gevaarlijke situatie?

3. Waarom kon wel tijdens Corona ter plekke een parkeerverbod met maatregelen getroffen
worden en kan dat nu niet meer?

4. Is het niet zinvoller om de wel toegestane plekken enigszins uit te breiden en voor het
overige geen parkeren meer toe te staan doordat feitelijk niet meer geparkeerd kan
worden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde



termijn.
 

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
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Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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